
Geachte raadsleden,
 
Vanavond bespreekt u het weigeren van een verklaring van geen bedenkingen voor het realiseren 
van een zonnepark aan de Hoevenweg te Dalfsen. Als initiatiefnemer van dit zonnepark hebben wij 
gemeend met dit zonnepark een goede invulling te kunnen geven aan de 
duurzaamheidsdoelstellingen van de gemeente Dalfsen.
 
Op basis van de reacties in de commissievergadering waarin het plan besproken werd, twee weken 
voor de besluitvormende vergadering, kregen wij het idee dat het plan ruimtelijk goed was ingepast 
maar dat er te weinig aan participatie en draagvlak zou zijn gedaan. Wij hebben dit achteraf verkeerd 
ingeschat en/of te licht opgevat. Wij hebben gereageerd in de verdediging omdat ons inziens onrecht 
werd aangedaan omdat door één van de insprekers werd aangegeven nooit een één-op-één gesprek 
met ons te hebben gehad, terwijl dit wel degelijk het geval was en wij dit ook konden aantonen. Wij 
zijn bij die omwonende thuis geweest. De raad heeft dit destijds als moddergooien ervaren, maar zo 
was het niet bedoeld.
In de besluitvormende vergadering is het plan echter naast bovengenoemde ook afgewezen vanwege 
de grootte (te groot) en te dicht op de recreatiewoningen aan de Rosengaardeweg. Immers kan de 
afwijzing van een vvgb alleen op ruimtelijke gronden worden afgewezen. 
 
Ondanks onze mening dat de argumenten de beslissing niet kunnen dragen, hebben we gekozen 
voor een constructieve oplossing met meer oog voor participatie en draagvlak. Wij hebben uw 
opmerkingen met betrekking tot lokaal eigenaarschap serieus genomen en hebben de handschoen 
opgepakt en zijn gesprekken aangegaan met de lokale energie coöperatie van Dalfsen. Daarbij 
hebben we ingezet op minimaal 50% lokaal eigenaarschap; 100% is ook mogelijk. Dit hebben we in 
onze brief aan het college meegegeven. Om ook ruimtelijk nog stappen te zetten hebben we het 
zonnepark kleiner gemaakt waardoor meer afstand wordt gecreëerd tot de Rosengaardeweg en 
hebben we meer groen aangeplant zodat de singels rondom het zonnepark worden verbreed en het 
zicht op het zonnepark verder wordt ontnomen.  
 
De reactie van het college is afwijzend omdat er formeel geen nieuwe of aangepaste aanvraag is 
gedaan voor de genoemde wijzigingen. Formeel is dit juist, maar aanpassingen in het plan zijn zeker 
mogelijk indien daarmee wordt voldaan aan de wens van de raad. Voordat we die wijzigingen 
formeel door kunnen voeren, willen we graag weten of u hier open voor staat.
 
Waar staan wij en wat willen wij?
Wij zijn sinds 2017 bezig met dit plan en hoewel aanvankelijk alles goed verliep zijn er in de 
afgelopen jaren zaken veranderd. Zo is lokaal (mede)eigenaarschap in eerste instantie bedoeld als 
een vorm voor het vinden van draagvlak maar is dit een wens en doel op zich geworden. Wij kunnen 
ons vinden in deze wens. Ook in andere gemeenten hebben wij hier namelijk met succes invulling 
aan gegeven (in uw buurgemeente Raalte ontwikkelen wij bijvoorbeeld gezamenlijk met Endona een 
zonnepark). Dit willen wij ook hier aanbieden en hier willen we in overleg met de energie coöperatie 
ook naar 100% lokaal eigenaarschap. 
 
Hoe kunnen we dat bewerkstelligen?
Wij vragen u alsnog een (ontwerp) Verklaring van geen bedenkingen af te geven. Voordat u de 
definitieve vvgb afgeeft (in september) dragen wij het project over aan een lokale Energie 
coöperatie. Wij zullen de komende drie maanden gebruiken om de overdracht en verdere 
ontwikkeling van het plan (ruimtelijk en communicatief) met hen uit te werken. Lukt dit niet of 
voldoen we alsnog niet aan de wens van de gemeenteraad dan heeft u de vrijheid het plan alsnog af 
te wijzen. Wij zullen op dat moment het project beëindigen.



Met vriendelijke groet,

Jeffrey Janssen
Projectmanager


